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WV: Joeri, vertel eens hoe je bij Sadef beland bent?

Joeri: “Na mijn schooltijd in het BuSo-onderwijs, ben ik 
een aantal jaren werkloos geweest. Tot ik op een dag een 
telefoontje kreeg van ’t Veer: zij hadden werk voor mij! Bij 
’t Veer heb ik heel wat taken uitgevoerd : op de afdelin-
gen recyclage, elektronica,…

Na een paar jaar vroeg Joska, mijn monitor, me of ik geen 
zin had om bij Sadef in enclave te gaan werken. Dat hoef-
de hij geen twee keer te vragen! De enige vraag die ik 
had was of ik kon terugkeren naar ’t Veer mocht het bij 
Sadef niet lukken. Want ik was zo blij dat ik bij ’t Veer ein-
delijk mijn plekje gevonden had, dat ik geen zin had om 
opnieuw van nul te moeten beginnen. Joska stelde mij 
gerust: mijn plekje bij ’t Veer bleef gegarandeerd. Uitein-
delijk bleek die garantie niet nodig, want het beviel me 
bij Sadef van dag 1!

Natuurlijk was het in het begin allemaal spannend en 
nieuw: nieuwe collega’s, nieuw werk,… Ik herinner mij 
nog goed dat ik de eerste dag aan het station van Menen 
stond, zoekend naar mijn nieuwe collega’s. Alle mensen 
van ’t Veer werden daar immers door een busje opgepikt 
om dan samen naar Sadef te rijden. 

Uiteindelijk verliep de overgang van ’t Veer naar de encla-
ve bij Sadef heel vlot. De werkomstandigheden waren de-
zelfde en er was altijd iemand van ’t Veer in de buurt om 
ons te begeleiden en te helpen als we vragen hadden.
WV: Uiteindelijk ben je van ’t Veer doorgestroomd 

naar Sadef. Hoe verliep die stap? 

Joeri: De stap van het enclavewerk naar ‘écht’ medewer-
ker zijn bij Sadef was wel groter. Maar gelukkig was er 
Joska. Hij leidde mij rond op de vloer, we zijn samen naar 
de machines gaan kijken en hebben samen de collega’s 
leren kennen. We hebben bekeken welke vaardigheden 
ik nog moest aanleren om het werk te kunnen doen. In 
een eerste fase deed ik het werk echt samen met Joska. 
In het begin wou ik trouwens kost wat kost bewijzen dat ik 
een even goede werknemer was als mijn nieuwe colle-
ga’s. Ik heb toen wat te veel hooi op mijn vork genomen, 
door alles tegelijk te willen leren en doen. Gelukkig heeft 
Joska mij daarin wat getemperd. 

Eén van de grote verschillen tussen werken bij ’t Veer en 
bij Sadef is dat ik nu in ploegen werk. De ene week doe ik 
de ‘vroege’, de andere week de ‘late’. Dat was een hele 
aanpassing. Ineens moest ik zelf op het werk zien te gera-
ken. Aangezien ik nog geen rijbewijs had, hebben de 
mensen van ’t Veer mij toen begeleid en (financieel) on-
dersteund om rijlessen te nemen. Allemaal onderdeel van 
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Joeri begon in maart 2002 bij ’t Veer, en is uiteindelijk (via enclavewerk) in mei 
2008 doorgestroomd naar Sadef. WerkVormen trok naar Sadef om te horen hoe 
het deze enthousiaste werknemer daar bevalt.

“Natuurlijk was het in het begin 
allemaal spannend en nieuw: 
nieuwe collega’s, nieuw werk,…”
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het doorstroomtraject. Ondertussen heb ik mijn rijbewijs 
gehaald en met mijn spaarcentjes heb ik een auto kunnen 
kopen, waardoor ik ’s morgens vroeg hier kan raken. 

WV: Hoe bevalt het werken bij Sadef?

Joeri: Ik ben wat ze hier een “vlinder” noemen: ik spring 
in op de afdelingen waar ze mij nodig hebben. ’s Och-
tends hangt er aan de refter een lijst met onze namen en 
de afdeling waar we die dag staan. Elke ochtend ga ik 
daar een kijkje nemen, zodat ik weet waar ik die dag heen 
moet. Ondertussen ken ik de verschillende jobs die ik 
hier uitoefen op mijn duimpje. Nauwkeurigheid is daarbij 
van het grootste belang. Neem nu het lasermachine be-
dienen. Dat betekent stukken in de machine steken. Wat 
heel eenvoudig klinkt, maar die stukken moeten tot de 
millimeter goed liggen, anders loopt de machine vast. 

Elke dag leer ik nog iets bij. Nu werken we bijvoorbeeld 
veel met machines met sensoren. Ook de automatisering 
vraagt een aanpassing van ons, we moeten mee evolueren. 

Ondertussen ben ik ook gewend aan dat ploegensys-
teem. Het heeft veel voordelen. Mijn vriendin werkt in het 
omgekeerde regime, waardoor er altijd iemand thuis is 
om ons kindje op te vangen.

 WV: Een enthousiaste werknemer dus!

Joeri: Ik ben inderdaad enorm blij dat ik doorgestroomd 
ben. De voordelen van werken bij Sadef zijn groot. Het 
uurloon ligt hier hoger, de collega’s zijn leuk en ik ben 
enorm fier dat ik in een ‘gewoon’ bedrijf werk. Op familie-
feesten kan ik zeggen dat ik een werknemer ben van  
Sadef. Ik wil niks liever dan hier te blijven!

“Ondertussen ken ik de 
verschillende jobs die ik hier 
uitoefen op mijn duimpje.  
Elke dag leer ik nog iets bij.  
Nu werken we bijvoorbeeld  
veel met machines met sensoren.  
Ook de automatisering vraagt  
een aanpassing van ons,  
we moeten mee evolueren.”

Joeri tussen Joska Demuynck en Marijke Ducatelle van 't Veer en Jan Clyncke van Sadef.


